
Op 29 november jl. stelde de VVD-fractie enkele technische vragen over de inspraak van dhr. Vos in de 
gemeenteraadsvergadering van 27 oktober jl. De vragen vindt u hieronder, in de originele mail. 
Deze mail voorziet in de beantwoording. 
 
Antwoord 
Op 17 november jl. heeft de wethouder een gesprek gehad met de heer Vos. Naast een kennismaking 
zijn de ontwikkelingen rondom het Stroomhuis, de  ‘werkschuur’ en het  ‘regelstation ’ in dit overleg 
besproken. 
Het is juist dat er een stedenbouwkundig advies is gevraagd over de inpasbaarheid in de omgeving 
van deze beide ontwikkelingen. Dit onderzoek loopt nog en we komen hier op terug als het onderzoek 
is afgerond en bestuurlijk een standpunt over is ingenomen.  
  
Wat betreft het landgoed Heuvelbosch zijn we gestart om te onderzoeken op welke punten er niet 
voldaan wordt aan het bestemmingsplan, verleende omgevingsvergunningen en de afgesloten 
anterieure overeenkomst. Vraag is wat afdwingbaar is. Als dit is afgerond, komen we hier bij u  terug.  

 


